
雙強轉型合併，再創輝煌

協議安排對價將按以下方式支付：

重要信息 – 同日連續舉行两个會議

2020年1月22日，凱德商務產業信託(“CCT”)和凱德商用新加坡信託(“CMT”)各自的管理公司聯合宣佈合併，合併
將通過CMT通過信託協議安排收購CCT所有已發行並繳足的信託單位(“CCT單位”)的方式實現。

更多詳情請參閱作為CCT的管理公司的凱德商務產業信託管理有限公司(“CCT管理公司”)於2020年9月4日向凱德
商務產業信託單位持有人發出的協議安排文件(“協議安排文件”)。

舉例說明，如果協議安排按其條款生效，凱德商務產
業信托單位持有人就其截至登記日所持的每1,000股
CCT單位將收到259.00新元的現金和720股新CMT信
託單位。

0.720股
新CMT信託單位，
交換每股CCT單位

S$0.2590
現金，交換每股

CCT單位

致凱德商務產業信託(CapitaLand Commercial Trust)
單位持有人的重要提醒函

提醒函|2020年9月16日

如果您需要幫助，請聯繫：

(A) 特別股東大會

凱德商務產業信託的信託契約修訂方案

重要日期和時間

代 理 人 委 託 書A(特 別 股
東大會)提交截止日期和 
時間

2020年9月27日(星期日)
下午2時

特別股東大會日期和時間
2020年9月29日(星期二)
下午2時

(B) 信託計劃會議

凱德商務產業信託(CCT)與凱德商用新加坡信託
(CMT)以信託協議安排的方式合併

重要日期和時間

代 理 人 委 託 書B(信 託 計
劃會議)提交截止日期和 
時間

2020年9月27日(星期日)
下午2時30分

信託計劃會議日期和時間
2020年9月29日(星期二)
下午2時30分(1)

特別股東大會和信託計劃會議將以虛擬形式進行
若您希望參加特別股東大會和/或信託計劃會議，請从現在起至2020年9月26日(星期六)下午2時之前預先登記，鏈接為 
https://cct.listedcompany.com/agm_egm.html 。

(1)	 或者, 若特別股東大會在下午2時30分之前已結束，則在特別股東大會結束後立即召開。

凱德商務產業信託的信託契約修訂決議在特別股東大會上被通過後，才能召開信託計劃會議。鼓励凱德商務產業信託單位持有人通過委託代表，在特別股
東大會和信託計劃會議上均進行投票。

如果信託協議安排決議被通過，而且信託協議安排按其條款生效，则全體凱德商務產業信託單位持有人則均受信託協議安排條款約束，無論其是否通過委
託代表在信託計劃會議上投票。

重要通知
本提醒函所含信息受協議安排文件所載全部信息的限制，並應當結合協議安排文件所載全部信息一併閱讀。如果本提醒函與協議安排文件有任何不一致或
衝突之處，則應以協議安排文件所列條款為準。本提醒函的任何內容無意，且不得被視為對凱德商務產業信託單位持有人或任何其他方的建議、推薦或招
攬。凱德商務產業信托單位持有人在交易其凱德商務產業信託單位時須謹慎行事，對其凱德商務產業信託單位不要採取任何可能損害其利益的行動。

除非有其他定義，否則全部術語與協議安排文件中所用術語的定義相同。

責任聲明
CCT管理公司的董事(包括可能已委託他人對本提醒函進行詳細監督的董事)已經採取一切合理的謹慎措施，以確保本提醒函所述事實和所表達觀點公平準
確，且本提醒函中不存在任何其遺漏可能導致本提醒函中的任何陳述具有誤導性的其它重大事实。CCT管理公司的董事就此承擔個別及連帶責任。若有從已
公佈或其它可公開獲得的來源摘錄或轉載的任何信息，CCT管理公司董事的唯一責任是通過合理查詢，確保該等信息從該等來源被準確摘錄或在本提醒函中
被準確反映或轉載(視情況而定)。

凱德商務產業信託管理有限公司
投資者關係部主管
何梅萍女士
郵箱地址：ho.meipeng@capitaland.com
電話：+65 6713 3668  或  總機號碼：+65 6713 2888

瑞士信貸(新加坡)有限公司
投資銀行與資本市場部
電話：+65 6212 2000



我如何對凱德商務產業信託的信託契約修訂方案的决议或信託協議安排的决议進行投票？

基於新加坡目前的2019冠狀病毒疾病(COVID-19)限制令，您不能親自出席特別股東大會或信託計劃會議。請您通過填寫
代理人委託書A(特別股東大會)或代理人委託書B(信託計劃會議)，委託特別股東大會主席或信託計劃會議主席(視情況而
定)在特別股東大會或信託計劃會議上(視情況而定)代表您進行投票。
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BUSINESS REPLY SERVICE
PERMIT NO. 07718

CAPITALAND COMMERCIAL TRUST MANAGEMENT LIMITED
(as manager of CapitaLand Commercial Trust)

c/o Boardroom Corporate & Advisory Services Pte. Ltd.
50 Raffles Place

#32-01 Singapore Land Tower
Singapore 048623

BUSINESS REPLY SERVICE 

 

BUSINESS REPLY SERVICE 

 

您應該已收到一份印刷版的代理人委託書A(特別股東大
會)和 代 理 人 委 託 書B(信 託 計 劃 會 議)，該 代 理 人 委 託 書
也可從新加坡證券交易所網頁(www.sgx.com/securities/
company-announcements)以 及 凱 德 商 務 產 業 信 託 網 頁
(https://cct.listedcompany.com/agm_egm.html)下載。該
代理人委託書也可從凱德商務產業信託的下列信託單位登記
處獲取:
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CAPITALAND COMMERCIAL TRUST 
(Constituted in the Republic of Singapore pursuant to a trust  
deed dated 6 February 2004 (as amended))
 
 
PROXY FORM A (EGM)

NOTE: This Proxy Form A (EGM) is available on the website of 
the SGX-ST at www.sgx.com/securities/company-announcements 
and on the website of CapitaLand Commercial Trust (“CCT”) at 
https://cct.listedcompany.com/agm_egm.html. Printed copies of this 
Proxy Form A (EGM) will also be sent to CCT Unitholders.

Personal Data Privacy

By submitting an instrument appointing the Chairman of the EGM as 
proxy, the CCT Unitholder accepts and agrees to the personal data 
privacy terms set out in the Notice of EGM dated 4 September 2020.

IMPORTANT:

1. The EGM (as defined below) is being convened, and will be held, by way of electronic means pursuant to the COVID-19 (Temporary Measures) 
(Alternative Arrangements for Meetings for Companies, Variable Capital Companies, Business Trusts, Unit Trusts and Debenture Holders) Order 
2020.

2. Alternative arrangements relating to attendance at the EGM via electronic means (including arrangements by which the meeting can be electronically 
accessed via live audio-visual webcast or live audio-only stream), submission of questions to the Chairman of the EGM in advance of the EGM, 
addressing of substantial and relevant questions either before or at the EGM, and voting by appointing the Chairman of the EGM as proxy at the 
EGM, are set out in the Notice of EGM. 

3. Due to the current COVID-19 restriction orders in Singapore, CCT Unitholders will not be able to attend the EGM in person. If a CCT 
Unitholder (whether individual or corporate) wishes to exercise his/her/its voting rights at the EGM, he/she/it must appoint the Chairman 
of the EGM as his/her/its proxy to attend, speak and vote on his/her/its behalf at the EGM.

4. This Proxy Form A (EGM) is not valid for use by CPFIS Investors / SRS Investors and shall be ineffective for all intents and purposes if used or 
purported to be used by them. If a CPFIS Investor or SRS Investor wishes to appoint the Chairman of the EGM as proxy, he/she should approach 
his/her respective CPF Agent Banks or SRS Agent Banks to submit his/her votes by 5.00 p.m. on Thursday, 17 September 2020, being 7 working 
days before the date of the EGM.

5. All capitalised terms used in this Proxy Form A (EGM) which are not otherwise defined herein shall bear the same meanings ascribed to them in 
the scheme document dated 4 September 2020 issued by the CCT Manager to CCT Unitholders. 

6. Please read the notes overleaf which contain instructions on, inter alia, the appointment of the Chairman of the EGM as a CCT Unitholder’s 
proxy to attend, speak and vote on his/her/its behalf at the EGM.

I/We,  (Name), 
 (NRIC/Passport/Company Registration Number)  

of  (Address)  
being a unitholder/unitholders of CCT (“CCT Unitholder” or “CCT Unitholders”), hereby appoint the Chairman of the 
Extraordinary General Meeting (“EGM”) as my/our proxy to attend, speak and vote for me/us on my/our behalf at the 
EGM to be convened and held by way of electronic means on Tuesday, 29 September 2020 at 2.00 p.m. (Singapore 
Time), and at any adjournment thereof.

I/We direct the Chairman of the EGM as my/our proxy to vote for or against, or to abstain from voting on, the CCT Trust 
Deed Amendments Resolution to be proposed at the EGM as indicated hereunder.

No. Extraordinary Resolution For* Against* Abstain*

1. To approve the CCT Trust Deed Amendments

* Voting will be conducted by poll. If you wish the Chairman of the EGM as your proxy to cast all your votes “For” or “Against” the CCT Trust Deed 
Amendments Resolution, please indicate with a “√” in the space provided under “For” or “Against”. If you wish the Chairman of the EGM as your proxy 
to abstain from voting on the CCT Trust Deed Amendments Resolution, please indicate a “√” in the space provided under “Abstain”. Alternatively, 
please indicate the number of CCT Units that the Chairman of the EGM as your proxy is directed to vote “For” or “Against” or to abstain from voting. 
In the absence of specific directions in respect of the CCT Trust Deed Amendments Resolution, the appointment of the Chairman of the EGM 
as your proxy for the CCT Trust Deed Amendments Resolution will be treated as invalid.

Dated this  day of  2020 Total Number of CCT Units Held

Signature(s) of CCT Unitholder(s)/Common Seal of Corporate CCT Unitholder

IMPORTANT: PLEASE READ NOTES TO THIS PROXY FORM A (EGM) ON THE REVERSE PAGE
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PROXY FORM B (TRUST SCHEME MEETING)

TRUST SCHEME OF ARRANGEMENT

Between

CapitaLand Commercial Trust Management Limited
(in its capacity as manager of CapitaLand Commercial Trust)

HSBC Institutional Trust Services (Singapore) Limited
(in its capacity as trustee of CapitaLand Commercial Trust)

And

CCT Unitholders

And

CapitaLand Mall Trust Management Limited
(in its capacity as manager of CapitaLand Mall Trust)

HSBC Institutional Trust Services (Singapore) Limited
(in its capacity as trustee of CapitaLand Mall Trust)

I/We,  (Name),

 (NRIC/Passport/Company Registration Number) 

of  (Address)

being a unitholder/unitholders of CCT (“CCT Unitholder” or “CCT Unitholders”), hereby appoint the 
Chairman of the Trust Scheme Meeting as my/our proxy to attend, speak and vote for me/us on my/our 
behalf at the Trust Scheme Meeting to be convened and held by way of electronic means on Tuesday, 
29 September 2020 at 2.30 p.m. (Singapore Time) (or in the event that the Extraordinary General Meeting 
concludes before 2.30 p.m., as soon thereafter following the conclusion of the Extraordinary General 
Meeting), and at any adjournment thereof.

I/We direct the Chairman of the Trust Scheme Meeting as my/our proxy to vote for or against, or to abstain 
from voting on, the Trust Scheme Resolution to be proposed at the Trust Scheme Meeting as indicated 
hereunder.

No. Resolution For* Against* Abstain*

1. To approve the proposed Trust Scheme

* If you wish the Chairman of the Trust Scheme Meeting as your proxy to vote “For” or “Against” the Trust Scheme 
Resolution, please indicate with a “√” in the space provided under “For” or “Against”. If you wish the Chairman of 
the Trust Scheme Meeting as your proxy to abstain from voting on the Trust Scheme Resolution, please indicate a 
“√” in the space provided under “Abstain”. In the absence of specific directions in respect of the Trust Scheme 
Resolution, the appointment of the Chairman of the Trust Scheme Meeting as your proxy for the Trust Scheme 

Resolution will be treated as invalid. DO NOT TICK MORE THAN ONE BOX.

Dated this  day of  2020 Total Number of CCT Units Held

Signature(s) of CCT Unitholder(s)/Common Seal of Corporate CCT Unitholder

IMPORTANT: PLEASE READ NOTES TO THIS PROXY FORM B (TRUST SCHEME MEETING) ON PAGE 3

代理人委託書A(特別股東大會)和代理人委託書B(信託計劃會議)必須分別在2020年9月27日(星期日)下午2時和2時30分
之前，即特別股東大會和信託計劃會議指定召開時間的48小時之前，提交至凱德商務產業信託信託單位登記處。

有意分別委任特別股東大會主席和/或信託計劃會議主席(视情况而定)為代理人的公積金投資計劃或退休輔助計劃投資者
需聯絡各自的公積金代理銀行或退休輔助計劃的代理銀行，指示他們於2020年9月17日(星期四)下午5時之前，即特別
股東大會和信託計劃會議召開日的7個工作日之前，提交其投票決定。

填寫代理人委託書B(信託計劃會議)

填寫代理人委託書A（ 特別股東大會 ）

寶德隆企業與咨詢服務有限公司
(Boardroom Corporate & Advisory 
Services Pte. Ltd.)
地址：50 Raffles Place, #32-01 
Singapore Land Tower, 
新加坡郵編048623 
(營業時間：週一到週五，
上午8時30分到下午5時30分)

請投下關鍵的一票。請通過代理人委託書发出投票指示。

找出代理人委託書A(特別股東大會)(藍色代理人委託書)和代理人委託書B(信托計劃會議)
(綠色代理人委託書)

填寫代理人委託書A(特別股東大會)和代理人委託書B(信託計劃會議)

I 	 填寫您的姓名和詳細資料。

II 	 若您希望在特別股東大會上行使您的投票權利，您必須委任特別股東大會
的主席代表您在特別股東大會上出席、發言和投票。

III 	 如果您希望以您所持的全部票數投票對決議贊成、反對或棄權，請勾選相
應的方框。或者，請酌情註明投票的票數。

IV 	 如您為個人，您或您的經授權委託人必須簽名並填寫日期。如果您為公
司，則代理人委託書必須由獲得適當授權的貴公司管理人員或代理人親筆
簽名或加蓋貴公司公章。

V 	 填寫您持有的凱德商務產業信託信託單位的數量。

I 	 填寫您的姓名和詳細資料。

II 	 若您希望在信託計劃會議上行使您的投票權利，您必須委任信託計劃會議
的主席代表您在信託計劃會議上出席 、發言和投票。

III 	 請勾選標有贊成、反對或棄權方框，表明您的投票意圖。僅能勾選一個方框。

IV 	 如您為個人，您或您的經授權委託人必須簽名並填寫日期。如果您是公
司，則代理人委託書必須由獲得適當授權的貴公司管理人員或代理人親筆
簽名或加蓋貴公司公章。

V 	 填寫您持有的凱德商務產業信託信託單位的數量。

返還已填妥的代理人委託書A (特別股東大會)和代理人委託書B (信託計劃會議)

若通過電子方式提交:
請掃描您已填妥及簽署的代理人委
託書A(特別股東大會)和代理人委託
書B(信託計劃會議) 並電郵至凱德
商務產業信託信託單位登記處的下
列電郵地址:
CCT2020@boardroomlimited.com

若通過郵寄方式提交:
請將您已填妥及簽署的代理人委託
書A(特別股東大會)和代理人委託書B
(信託計劃會議)寄至凱德商務產業信
託信託單位登記處 地址：50 Raffles 
Place, #32-01 Singapore Land Tower, 
新加坡郵編048623

mailto: CCT2020@boardroomlimited.com

